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متن پرسش

سلام استاد: زن خانه دار هستم و ۶ ماهی هست روی مباحثتون کار میکنم. ۲۴ سالمه و فرزندی

ندارم، نمیدونم آیا بچه دار شم به سلوکم لطمه ای وارد میشه یا با وسعت قلبم بهتر جلو میرم. واقعا از

بچه دار شدن هراس دارم ولی از طرفی احساس عذاب وجدان دارم که فعلا به حرف رهبری راجع فرزند

آوری عمل نکردم. از طرفی سنم هم داره بالا میره میترسم دیر بشه. استاد کمکم کنید قلبم اروم بشه،

بتونم این مسیر رو با فرزند طی کنم. چون من اکثر وقتم تنهام و خلوت دارم و خونه ارومه و خیلی

آرامش دارم، میترسم بچه هی شلوغ کنه و کل وقتمو بگیره. شرمنده شاید این حرفا خیلی پیش پا

افتاده باشه ولی واقعا برام دغدغست. استاد نگید که با فرزند فقط به خدا میرسم، من بدون عبادت و

مناجات با خدا میمیرم و قلبم خراب میشه، حتی یه روز دوری از خدا زود منو میکشه، استاد قوت

قلبی بهم بدین که با فرزند آوری هم میشه این راه رو رفت.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با حضور فرزند، فرشتگان زیادی وارد زندگی میشوند و برکات معنوی خاصی

نصیب شما میگردد. موفق باشید


